
CubieFlip Unpacking and Set up:
1. Carefully remove from packaging. Verify that you have all necessary
components before you dispose of box and packaging.

Component List:

• CubieFlip Housing with Door

• 4 - #6 Flat Head Screws to Mount CubieMod to CubieFlip Main Unit  

• 2 Mounting Brackets, 4 -#6 Flat Head Screws, 2 Allen Bolts

• CubieMod (sold separately)
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Introduction

Thank you for purchasing the Brandstand CubieFlip®. This product paired with CubieMod® offers a flush 
mount power solution. Please be sure to read this User Manual carefully to ensure proper installation.

The information in this document is subject to change and does not represent a commitment on the part of 
Brandstand. No part of this document may be reproduced, transmitted in any form or by any means, 
electronic or mechanical, including photocopying, recording, or information storage and retrieval systems, 
or translated into any language for any purpose other than the purchaser’s personal use, without the 
written permission of Brandstand. 

Product Features

• Housing easily assembles to CubieMod, for a flush mount, concealed power panel

Product Description

• Plastic & Metal Housing
• Metal Hinging Door to Conceal CubieMod
• Mounting Hardware Included

Limited 1 Year Warranty
Products are warranted by Brandstand against manufacturing defect in material and workmanship under 
normal use for one year from the date of purchase. Defective products will be exchanged for the same or 
comparable item.

Return Policy
For a refund or exchange, products must be returned within 30 days of original purchase date. Customers 
must contact Brandstand to obtain a Return Merchandise Authorization (RMA) number and specific 
shipping instructions prior to returning the product. Any product returned without a RMA will be refused. 
Product must be in original box with original accessories and packaging undamaged, clean and brand-new 
condition. Products that are incomplete, damaged or have been used may not be returned for a refund. 
There is a 30% restocking fee on all returned products. Refunds will be issued by check. Refund checks 
are mailed the 10th day from the date the product is returned. Delivery charges and customized products 
are non-returnable.

Disclaimer of Damages
In no event shall Brandstand Products, or its suppliers, be liable for indirect, incidental, or consequential 
damages, loss of profit, loss of use or data, or interruption of business, whether the alleged damages are 
labeled in tort, contract, or indemnity, even if Brandstand Products or its suppliers has been advised of the 
possibility of such damages. Some states do not allow the exclusion or limitation of incidental or 
consequential damages, so the above limitation may not apply.
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1219 Digital Dr. Suite 100
Richardson, TX 75081, USA
877-843-3681
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CubieFlip - Installation Guide
Note: This product is designed to be used on a level, stable, flat surface such as a table, desk, 
shelf or stand, convenient to an AC outlet, out of direct sunlight and away from sources of 
excess heat, dust, moisture or vibration.

Fasten CubieMod to CubieFlip Housing with 4 Screws Provided

Attach Cut Template (included in box, or found on our website) to Desk Surface with Tape.
Follow instructions on CubieFlip Cut Template

Assemble CubieMod (sold separately) into CubieFlip

Secure CubieMod to Desk by Tightening the 2 Allen Bolts.

Plug Directly into Aall AC Outlet. (Do not plug into another 
surge protector or extension cord.)

Cut Template (for reference)

 

Fasten 2 Brackets to CubieFlip Bottom with 4 Machine Screws Provided

Place CubieFlip in Cutout.
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Déballage et configuration de CubieFlip :

1. Retirez soigneusement de l'emballage. Vérifiez que vous avez tout le nécessaire
composants avant de vous débarrasser de la boîte et de l'emballage.

Liste des composants :

• Boîtier CubieFlip avec porte

• 4 vis à tête plate n° 6 pour monter CubieMod sur l'unité principale CubieFlip

• 2 supports de montage, 4 vis à tête plate n° 6, 2 boulons Allen

• CubieMod (vendu séparément)
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Introduction

Merci d'avoir acheté le Brandstand CubieFlip®. Ce produit associé à CubieMod® offre une 
solution d'alimentation encastrée. Assurez-vous de lire attentivement ce manuel d'utilisation 
pour garantir une installation correcte.

Les informations contenues dans ce document sont susceptibles d'être modifiées et ne 
représentent pas un engagement de la part de Brandstand. Aucune partie de ce document 
ne peut être reproduite, transmise sous quelque forme ou par quelque moyen que ce soit, 
électronique ou mécanique, y compris la photocopie, l'enregistrement ou les systèmes de 
stockage et de récupération d'informations, ou traduite dans une langue quelconque à des 
fins autres que l'utilisation personnelle de l'acheteur, sans l'autorisation écrite de Brandstand.

caractéristiques du produit

• Le boîtier s'assemble facilement à CubieMod, pour un panneau d'alimentation dissimulé à 
montage encastré

Description du produit

• Boîtier en plastique et en métal
• Porte à charnières en métal pour dissimuler CubieMod
• Matériel de montage inclus

Garantie limitée de 1 an
Les produits sont garantis par Brandstand contre les défauts de fabrication des matériaux et 
de fabrication dans des conditions normales d'utilisation pendant un an à compter de la date 
d'achat. Les produits défectueux seront échangés contre un article identique ou comparable.

Politique de retour
Pour un remboursement ou un échange, les produits doivent être retournés dans les 30 jours 
suivant la date d'achat d'origine. Les clients doivent contacter Brandstand pour obtenir un 
numéro d'autorisation de retour de marchandise (RMA) et des instructions d'expédition 
spécifiques avant de retourner le produit. Tout produit retourné sans RMA sera refusé. Le 
produit doit être dans sa boîte d'origine avec les accessoires et l'emballage d'origine en bon 
état, propre et neuf. Les produits incomplets, endommagés ou ayant servi ne pourront être 
retournés pour remboursement. Il y a des frais de restockage de 30% sur tous les produits 
retournés. Les remboursements seront émis par chèque. Les chèques de remboursement 
sont postés le 10e jour à compter de la date de retour du produit. Les frais de livraison et les 
produits personnalisés ne sont pas remboursables.

Clause de non-responsabilité des dommages
En aucun cas, Brandstand Products, ou ses fournisseurs, ne pourront être tenus 
responsables des dommages indirects, accessoires ou consécutifs, de la perte de profit, de 
la perte d'utilisation ou de données, ou de l'interruption de l'activité, que les dommages 
allégués soient qualifiés de responsabilité délictuelle, contractuelle ou d'indemnisation. , 
même si Brandstand Products ou ses fournisseurs ont été informés de la possibilité de tels 
dommages. Certains États n'autorisent pas l'exclusion ou la limitation des dommages 
accessoires ou consécutifs, de sorte que la limitation ci-dessus peut ne pas s'appliquer.



CubieFlip - Guide d'installation

Remarque : Ce produit est conçu pour être utilisé sur une surface plane, stable et plane telle 
qu'une table, un bureau, une étagère ou un support, à proximité d'une prise secteur, à l'abri 
de la lumière directe du soleil et à l'écart des sources de chaleur excessive, de poussière, 
d'humidité ou de vibration.

Fixez CubieMod au boîtier CubieFlip avec 4 vis fournies

Fixez le gabarit de découpe (inclus dans la boîte ou disponible sur notre site Web) à la 
surface du bureau avec du ruban adhésif.
Suivez les instructions sur le modèle de coupe CubieFlip

Assemblez CubieMod (vendu séparément) dans CubieFlip

Fixez CubieMod au bureau en serrant les 2 boulons Allen.

Branchez directement dans une prise secteur Aall. (Ne pas brancher 
sur un autre parasurtenseur ou rallonge.)

Gabarit de découpe (pour référence)

 

Fixez 2 supports au fond CubieFlip avec 4 vis mécaniques fournies

Placez CubieFlip dans la découpe.
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